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AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY ELEKTROTECHNIKY A INFORMATIKY STU V BRATISLAVE 

Zápisnica č. 4 / 2023 

zo zasadnutia AS FEI STU, ktoré sa konalo dňa 30. 05. 2023 v zasadačke dekana 

Prítomní: 
Zamestnanecká časť: 16 Ospravedlnení: Pavol Bisták 
 
Študentská časť: 5 Ospravedlnení: Tomáš Debnár, Eunika Farkašová, Juraj Stekla, Martin  

Závacký 
 

Hostia: prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., dekan fakulty 
RNDr. Soňa Kotorová, PhD., prodekanka pre bakalárske štúdium 
prof. Ing. Martin Weis, DrSc., prodekan pre vedu, výskum a ľudské zdroje 
Mgr. Peter Miklovič, PhD., tajomník fakulty 
doc. Ing. Ján Kardoš, PhD., predseda Fakultného výboru ZOO pri FEI STU 
 

Prezenčné listiny (3) sú prílohou č. 1 tejto zápisnice. 

Program: 
1. Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov zápisnice. 
2. Schválenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia AS FEI STU. 
3. Aktuálne otázky FEI STU. 
4. Schvaľovanie Štatútu FEI STU v Bratislave. 
5. Prvé čítanie Organizačného poriadku FEI STU v Bratislave. 
6. Prvé čítanie Zásad volieb do AS FEI STU v Bratislave. 
7. Informácia o príprave Rokovacieho poriadku AS FEI STU v Bratislave. 
8. Schvaľovanie Výročnej správy za rok 2022. 
9. Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení za rok 2022. 
10. Rôzne. 
11. Záver. 

 
 

K bodu 1 / - Otvorenie, privítanie hostí, schválenie programu, skrutátorov a overovateľov 
zápisnice. 
Predseda senátu privítal všetkých prítomných v zasadačke dekana. Po určení skrutátorov (senátori 
Tomčo a Medvecký) dal predseda hlasovať o overovateľoch zápisnice – senátoroch Lackovičovi 
a Maljarovi. 

 
Súhlasím s navrhnutými overovateľmi zápisnice. 
Prítomní: 19 
Výsledky hlasovania   za: 17 proti: 0 zdržali sa: 2 

Overovatelia zápisnice boli schválení. 

Následne dal predseda senátu hlasovať o programe zasadnutia. 
 

Súhlasím s dnešným programom zasadnutia. 
Prítomní: 19 
Výsledky hlasovania   za: 17 proti: 0 zdržali sa: 2 
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K bodu 2 / - Schvaľovanie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia. 
Predseda senátu sa spýtal, či prítomní senátori súhlasia so znením poslednej zápisnice tak, ako im bola 
poslaná mailom.  
 

Súhlasím so znením zápisnice z predošlého zasadnutia AS FEI STU. 
Prítomní: 20 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 0 zdržali sa: 0 

Zápisnica č. 3/2023 bola schválená.  
 

K bodu 3 / - Aktuálne otázky. 
Predseda senátu informoval, že: 

- na ostatnom zasadnutí AS STU bol za predsedu AS STU na funkčné obdobie od 23.5.2023 do 
22.5.2027 zvolený prof. Janíček, podpredsedníčkou AS STU sa stala JUDr. Zajacová, 

slovo si vzal dekan fakulty, aby  
- poprial novému predsedovi AS STU veľa úspechov,  

a zároveň informoval o nasledovnom: 
- k 1.5.2023 nastúpili  na ústavy a inštitúty FEI noví riaditelia, 
- na rektoráte sa finišuje s prípravou rozpočtu pre rok 2023, 
- všetky pracovné skupiny, ktoré boli zriadené na našej fakulte sú už funkčné a plnia si svoje 

úlohy, 
- navštívila nás monitorovacia komisia pre projekt ACCORD, ktorá bola s výsledkami spokojná, 
- vybraní zástupcovia fakulty sa zúčastnili konferencie FELAPO , kde sa rozhodlo o založení 

Aliancie pre elektrotechniku a informatiku, ktorá bude združovať fakulty z oboch štátov. Tento 
krok by mal prispieť k zvyšovaniu aktivity v oblasti podpory vzdelávania v technických smeroch. 

Predseda senátu sa dekanovi poďakoval za informácie, otvoril diskusiu, nakoľko sa nik 
neprihlásil, uviedol ďalší bod zasadnutia. 
 

K bodu 4 / - Schvaľovanie Štatútu FEI STU v Bratislave. 
Predseda senátu upresnil, že príprava štatútu nebola ľahká. V rovnakom čase sa pripravuje aj  
Organizačný poriadok, pričom by mohlo prísť k nesúladu niektorých pojmov. Legislatívna komisia 
v tejto súvislosti vydala súpis pozmeňujúcich návrhov, ktorých schválenie bude predchádzať schváleniu 
Štatútu FEI STU. 
Dekan tieto návrhy akceptuje a verí, že si štatút všetci prítomní senátori dôkladne prečítali, nakoľko 
jeho príprava trvala 6-7 týždňov a bolo by na škodu veci, ak by nebol v poriadku. 
Predseda senátu vyzval senátorov k ďalším otázkam, ktoré neboli položené. Navrhol preto hlasovať o 3 
pozmeňujúcich návrhoch k štatútu ako celku. (V prípade, že by hlasovanie bolo neúspešné, hlasovalo 
by sa o každom pozmeňujúcom návrhu zvlášť.) 
 

Súhlasím so znením 3 pozmeňujúcich návrhov na úpravu Štatútu FEI STU podaných 
predsedom LK, senátorom Halgošom. 
Prítomní: 20 
Výsledky hlasovania   za: 20 proti: 0 zdržali sa: 0 

Pozmeňujúce návrhy na úpravu Štatútu FEI STU boli schválené. 
 

Pozmeňujúce návrhy sú prílohou č. 2 tejto zápisnice. 
 

Následne predseda vyzval senátorov, aby hlasovali o schválení Štatútu FEI STU. 
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Súhlasím so znením Štatútu FEI STU. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 4.23.1 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity v 
Bratislave schvaľuje návrh Štatútu Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej 
univerzity v Bratislave bez pripomienok. 
 

Zápisnica zo zasadnutia číslo 03/2023 Legislatívnej komisie AS FEI STU v znení dodatku č.1 je prílohou č. 
3 tejto zápisnice. 
 

K bodu 5 / - Prvé čítanie Organizačného poriadku FEI STU v Bratislave. 
Dekan fakulty oznámil, že Organizačný poriadok a organizačná štruktúra sú vo fáze prípravy. K obsahu 
Organizačného poriadku zasadne aj pracovná skupina, následne legislatívna komisia. Ak všetko 
prebehne podľa plánu, Organizačný poriadok FEI STU by sa mal schvaľovať na najbližšom zasadnutí AS 
FEI STU. Dekan požiadal prítomných senátorov, aby k jeho pripomienkovaniu pristupovali zodpovedne 
a efektívne, aby sa včas podchytili prípadné chyby. Podnety na opravu treba adresovať dekanovi alebo 
tajomníkovi fakulty.  
 
Návrh Organizačného poriadku FEI STU v Bratislave je prílohou č. 4 tejto zápisnice. 
 

K bodu 6 / - Prvé čítanie Zásad volieb do AS FEI STU v Bratislave. 
Predseda LK, senátor Halgoš informoval, že pri tvorbe zásad sa komisia opierala aj o Štatút FEI STU, aby 
nedošlo k nesúladu pojmov. Prítomných oboznámil so zmenami oproti starým zásadám, ktoré neboli 
veľmi zásadné. Výraznou zmenou je dĺžka mandátu členov študentskej časti – tá sa mení z pôvodných 
dvoch na 4 roky. Slovo si vzal predseda senátu, ktorý podotkol, že pripomienky treba adresovať 
predsedovi LK čo najskôr. Nové zásady by sa rovnako mali schvaľovať na najbližšom zasadnutí AS FEI 
STU. 
 
Návrh Zásad volieb do AS FEI STU v Bratislave je prílohou č. 5 tejto zápisnice. 
 

K bodu 7 / - Informácia o príprave Rokovacieho poriadku AS FEI STU v Bratislave. 
Predseda LK uviedol, že poriadok pripravujú tak, aby sa čo najviac približoval k Rokovaciemu poriadku 
AS STU. Novinkou bude termínové zadefinovanie riadnych zasadnutí AS FEI STU pre celý akademický 
rok. O mimoriadne zasadnutia môže kedykoľvek požiadať dekan, prípadne predsedníctvo senátu, 
lehota na zvolanie zasadnutia je 14 dní. V novom rokovacom poriadku už bude zadefinovaná aj 
možnosť konania zasadnutia cez videokonferenciu v prípade mimoriadnych okolností. 
Predseda ešte doplnil, že zasadnutia Predsedníctva AS FEI STU sa budú konať ako doteraz, a to 5 
pracovných dní pred zasadnutím AS FEI STU. Materiály k nim musia byť zúčastneným doručené 5 dní 
pred riadnym zasadnutím AS FEI STU, 3 dni pred mimoriadnym zasadnutím FEI STU. Materiálmi sa 
myslia dokumenty, ktoré podáva ich predkladateľ a senát by ich mal schvaľovať príp. ich prejednávať. 
Aj v tomto prípade predseda pripomenul, že návrhy zmien je nutné poslať predsedovi LK čo najskôr. 
Senátorka Rosinová uviedla, že návrh Rokovacieho poriadku AS FEI STU je komplexný, rozsiahly - 
pripravený tak, aby v ňom bolo ukotvené všetko, čo činnosť senátu k svojmu fungovaniu potrebuje. 
Predseda senátu sa za oboznámenie s prípravou poriadku poďakoval. 
 
Návrh Rokovacieho poriadku tvorí prílohu č. 6 tejto zápisnice. 
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K bodu 8 / - Schvaľovanie Výročnej správy za rok 2022. 
Predseda požiadal o vyjadrenie k VS predsedu Pedagogickej komisie. Senátor Jančárik uviedol, že 
správa je štandardná, spĺňa všetky náležitosti a preto ju komisia odporúča schváliť. 
Rovnaké stanovisko zaujal aj predseda Komisie pre vedu, výskum a rozvoj fakulty, senátor Novák. 
Komisia po prerokovaní odporúča AS FEI STU dokument schváliť. 
V rámci diskusie si prítomní ešte overili fakty ohľadom informácií o počte bakalárov, o spolupráci 
s odborovou organizáciou, o počte zahraničných študentov, o možnosti hyperlinkových odkazov 
v dokumente VS v budúcom roku. Po zodpovedaní otázok  predseda senátu oznámil, že ak bude 
Výročná správa za rok 2022 schválená, bude v rámci najbližšieho výročného zasadnutia 
odprezentovaná Akademickej obci. 
 

Súhlasím so znením Výročnej správy za rok 2022. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 4.23.2 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity  
v Bratislave schvaľuje návrh Výročnej správy 2022 Fakulty elektrotechniky a informatiky 
Slovenskej technickej univerzity v Bratislave. 

 
Zápisnice zo zasadnutí Pedagogickej komisie a Komisie pre vedu, výskum a rozvoj fakulty tvoria prílohu 
č. 7 tejto zápisnice. 
 

K bodu 9 / - Schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení za rok 2022. 
Tajomník fakulty upresnil, že dokument je vlastne odpočtom pre ministerstvo školstva, má 
formalizovanú podobu. K číslam uviedol, že sú veľmi blízko k číslam, ktoré sa plánovali, je teda so 
správou spokojný. V správe nie je uvedené nič, čo by sa neodhadovalo.  
Predseda EK, senátor Kuzma informoval, že komisia po obdržaní správy zasadla a správu prerokovala aj 
za prítomnosti tajomníka fakulty. V závere komisia vydala stanovisko o odporučení Akademickému 
senátu FEI STU Výročnú správu o hospodárení za rok 2022 schváliť. 
Predseda poďakoval komisiám za ich prácu a navrhol o správe diskutovať. 
Senátor Halgoš sa spýtal, aký  je stav projektu požiarnej dokumentácie, na čo tajomník fakulty prisľúbil 
situáciu overiť a senát následne informovať.  
Okrem toho bola diskusia súvisiaca s outsourcingom, kde sa ujasňovali veci spojení so stravovaním, 
upratovaním a prípadnou strážnou službou fakulty. 
Po ukončení diskusie sa pristúpilo k hlasovaniu o schvaľovaní VS o hospodárení za rok 2022. 
 

Súhlasím so znením Výročnej správy o hospodárení za rok 2022. 
Prítomní: 21 
Výsledky hlasovania   za: 21 proti: 0 zdržali sa: 0 

Uznesenie 4.23.3 
Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity  
v Bratislave schvaľuje návrh Výročnej správy  o hospodárení za rok 2022 Fakulty 
elektrotechniky a informatiky Slovenskej technickej univerzity v Bratislave. 

 
Zápisnica zo zasadnutia Ekonomickej komisie tvorí prílohu č. 8 tejto zápisnice. 
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K bodu 10 / - Rôzne. 
Predseda senátu zadefinoval termín pre Výročné zasadnutie Akademickej obce, ktoré sa bude konať 
5.6.2023 o 13. hodine.  
7. júna by mal zasadať AS STU, otázne je, čo sa schváli – od toho bude závisieť aj program najbližšieho 
zasadnutia AS FEI STU, ktoré by malo byť 4.7.2023. 10 dní pred jeho plánovaným konaním je nutné, 
aby tajomníčka overila dostupnosť senátorov a rozhodnúť, či bude prezenčné alebo online. 
Senátor Halgoš uviedol, že študenti boli vyzvaní, aby si skontrolovali zápis známok a upozornili 
pedagógov, ak nemajú zapísané známky, správa nebola podpísaná prodekanom. Považuje to za 
nedôstojné aj pre študentov, aj pre pedagógov. Dekan uviedol, že forma kontroly by určite mala byť 
iná, problém by mala riešiť na každom ústave / inštitúte tým poverená osoba.  
Senátor Beláň sa informoval na možnosť vstupov na fakultu počas víkendov. Tajomník informoval, že 
nateraz je nutné každý víkendový vstup ohlásiť p. Červenákovej z TPO. V budúcnosti sa ráta 
s inštaláciou turniketov, systém bude jednoduchší. 
Senátorka Rosinová sa zaujímala o stav rekonštrukcie knižnice, kde by študenti mali podmienky pre 
štúdium – terajšia študovňa je rušná a neslúži len pre štúdium, čo mnohých nevyhovuje. Tajomník 
informoval, že spravidla býva v študovni ticho, ale niekedy sú tam akcie. Pre nasledujúci akademický 
rok už bude knižnica k dispozícii.  
Iné otázky už neboli položené. 

K bodu 11 / - Záver. 
Predseda sa poďakoval prítomným za účasť. 
 
 
 

prof. Ing. Peter Hubinský, PhD., v.r. 
predseda AS FEI STU 

Prílohy: 
 

1. Prezenčná listina 
2. Pozmeňujúce návrhy na úpravu Štatútu FEI STU  
3. Zápisnica zo zasadnutia číslo 03/2023 Legislatívnej komisie AS FEI STU v znení dodatku č.1  
4. Návrh Organizačného poriadku FEI STU 
5. Návrh Zásad volieb AS FEI STU 
6. Návrh Rokovacieho poriadku 
7. Zápisnice zo zasadnutia Pedagogickej komisie a Komisie pre vedu, výskum a rozvoj fakulty 
8. Zápisnica zo zasadnutia Ekonomickej komisie 
 

Overovatelia: 
 

Mgr. Pavel Lackovič, PhD.  ______________________  

David Maljar    ______________________ 

 

 

Zapísala dňa 30. 5. 2023: Slavomíra Mészárosová, tajomníčka AS FEI STU 


